

DUNAS XS - Stools

design – Christophe Pillet



INCLASS

 Tusch
Seating
International

DUNAS xs

en — Characterised by a sophisticated design, with sleek lines and essential elegance, **DUNAS xs** is a collection of chairs, armchairs and stools of transversal use that originates from the combination of two seat bodies with a wide variety of bases, allowing endless possibilities of use in all kind of contexts and spaces, residential and public alike. The chairs are offered with a wide range of bases, fixed or swivel, in metal or wood, and which are available in a choice of different colours and finishes. The seat bodies can be upholstered in any of the leathers or fabrics of the INCLASS swatch samples and also with fabrics supplied or specified by the customer.

fr — Caractérisé par un design raffiné, aux lignes fluides et élégance simplifiée, **DUNAS xs** est une collection de chaises, fauteuils et tabourets à utilisations transversal de la combinaison de deux corps de sièges avec une grande variété de piètements qui permettent plusieurs possibilités d'utilisation dans toutes sortes de contextes et d'espaces, à la fois résidentiels et publics. Les sièges sont disponibles avec un large éventail de piétements, fixe et giratoires, en métal ou en bois, ils sont également disponibles en différentes couleurs et finitions. Les assises peuvent être tapissées avec tous les tissus et cuirs du nuancier INCLASS ou en tissu client.



INCLASS

DUNAS xs



INCLASS



en – The four legs fixed structures are perfectly integrated into the upholstered body and are available for chairs, armchairs and stools.

fr – Les structures fixes avec 4 pieds sont parfaitement intégrées dans le corps tapissé, et existent pour chaise, fauteuil et tabouret.

DUNAS xs



INCLASS

DUNAS xs



INCLASS

DUNAS xs

Stools – Tabouret



Stool with wooden swivel base H.75
Tabouret avec piètement bois pivotant H.75



Stool with wooden swivel base H.65
Tabouret avec piètement bois pivotant H.65



4 legs stool H.75
Tabouret 4 pieds H.75



4 legs stool H.65
Tabouret 4 pieds H.65

Finishings

Upholstery: The seats can be upholstered in any of the leathers or fabrics of the INCLASS swatch cards and also with fabrics supplied or specified by the customer.

Metallic bases: Are available in any of the colours of the INCLASS swatch cards or in chrome. The swivel bases in die-cast aluminium are available in a polished finish or painted in black or white.

Oak wooden bases: Are finished in natural colour

Finitions

Tapiserie: Les fauteuils peuvent être tapissés avec tous les tissus et cuirs du nuancier INCLASS ou en tissu client.

Pieds metal: Ils existent dans toutes les couleurs du nuancier Inclass ou chromé. Les piètements giratoires en aluminium injecté sont disponibles en finition polie ou peints en noir ou blanc.

Pieds en bois de Chêne: Finition en Chêne naturel